
Datum     
aanlevering

Onderwerp (bron) Soort Tekst:  Portefeuille-
houder

Status

22-9-2020 Raadsvoorstel 
Vergunning-parkeren 
Kinderdijk

t Wethouder Kraijo zegt toe dat volgend seizoen evaluatie gaat plaatsvinden of er geen 
waterbed-effect ontstaat in de omliggende straten

A.J.Kraijo

22-9-2020 RIB Tussenstand 
Opgang Nedersassen

t Wethouder Kraijo zegt toe dat hij bij de bibliotheek nagaat hoe de bereikbaarheid wordt 
ervaren. Verder zullen de ouderenbonden gevraagd worden of ze problemen ervaren en - 
indien dat zo is - willen meedenken om te komen tot een creatieve oplossing

A.J.Kraijo afgehandeld

22-9-2020 RIB IHP t Bij de bespreking IHP wordt de ventilatie op scholen als aandachtspunt benoemd in de 
commissie B&S. Wethouder Verheij geeft aan dat er een landelijk onderzoek is over de 
ventilatie op scholen. Hij zegt toe dat wanneer de uitkomst van dit onderzoek er is, dit 
gedeeld zal worden met de raad

P.J. Verheij Raadsinformatiebrief 
staat op de agenda 
voor de ronde van 
maart; afgehandeld

29-9-2020 Motie SGP Zienswijze 
begrotingswijziging 
SOJ

Motie overwegende: dat de Serviceorganisatie Jeugd de zoveelste begrotingswijziging in korte tijd 
voorlegt aan de gemeenten; er vanuit de gemeenteraad onverkort zorgen zijn als het gaat om 
grip op de financiën en het beteugelen van bureaucratie; dat het bij de transformatie 
ontbreekt aan focus, prioritering, resultaatgerichtheid en tempo; dat de roep van het 
aanjaagteam om door te pakken niet opgevolgd lijkt te worden; dat gemeenten voortdurend 
geconfronteerd worden met kostenstijgingen; dat de gemeenteraad deze begrotingswijziging 
betreurt; verzoekt het college: om onverminderd en stevig richting het Algemeen Bestuur van 
de Dienst Gezondheid en Jeugd aan te dringen om de voorstellen van het aanjaagteam 
versneld uit te voeren; om het Algemeen Bestuur van de Dienst Gezondheid en Jeugd op te 
roepen om dit jaar nog de nee-tenzijregeling af te schaffen;
om het Algemeen Bestuur van de Dienst Gezondheid en Jeugd aan te sporen te investeren in 
extra tijdelijke capaciteit om de definiëring wat jeugdzorg is, normering van jeugdzorg en het 
inkoopkader versneld te bepalen en door te voeren; deze motie ter kennis te brengen van het 
Algemeen Bestuur van de Dienst Gezondheid en Jeugd en deze eveneens door te geleiden 
naar de gemeenteraden van de in de Serviceorganisatie Jeugd participerende gemeenten; om 
een BIO te organiseren, waarbij de gemeenteraad in gesprek kan met de directeur-bestuurder 
van de Serviceorganisatie Jeugd; en gaat over tot de orde van de dag

A.D. Zandvliet BIO is gehouden 28 
januari 2021, 
afgehandeld

Lijst aangenomen moties en toezeggingen



29-9-2020 Motie D66 Hijsen 
regenboogvlag op 11 
oktober D66

Motie overwegende: Dat iedereen in Alblasserdam zichzelf mag en kan zijn, Het van belang is om 
jonge vrouwen en mannen te steunen in hun coming out als LHBTIer,Dat de LHBTI 
gemeenschap een plaats heeft in Alblasserdam en we dit aan zijn inwoners willen tonen.Het 
hijsen van de regenboogvlag in Nederland een traditie aan het worden is,Alle provincies 
Regenboog Provincies zijn, Er van uitgaand dat iedereen gelijk is maar dat, ook in Nederland, 
niet iedereen als gelijke wordt behandeld. Er nog geen sprake is van volledige tolerantie en 
we dit wel nastreven. Met het hijsen van de regenboogvlag een belangrijk signaal hiervoor 
wordt afgegeven, Coming Out Dag in 1988 is uitgeroepen tot internationale feestdag,Sinds 
2009 11 oktober ook in Nederland een officiële dag is om de acceptatie van homo’s, 
lesbiennes, biseksuelen en transgenders te bevorderen. verzoekt het college:Jaarlijks op 11 
oktober de regenboogvlag te hijsen, Ingaand 11 oktober 2020, indien 11 oktober op een 
zondag valt dit te verzorgen op de dag erna. en gaat over tot de orde van de dag.

afgehandeld

8-jul-20 Motie CDA Uitstellen 
programma 
coördinator

Motie De raad van de gemeente Alblasserdam in vergadering bijeen op 8 juli 2020 gehoord 
de beraadslaging; Overwegende: Dat het financieel perspectief voor 2021 niet goed 
is; Dat er veel onduidelijkheid bestaat richting het rijk voor de financiële tekorten op 
het sociaal domein; Dat het vernieuwde gemeentehuis ook zonder een programma 
coördinator welkome en drukbezochte aanwinst kan worden in ons dorp. Verzoekt 
het college: De gelden bestemd voor de programma coördinator voor het 
vernieuwde gemeentehuis niet aan te wenden en de opbrengst hiervan ten gunste 
te laten komen van de algemene middelen ter dekking van de structurele tekorten; 
en gaat over tot de orde van de dag.

P.J. Verheij



8-jul-20 Motie VVD en CU 
Precariobelasting

motie Gehoord de beraadslaging: Overwegende: dat het heffen van precario belasting op 
leidingen bij nutsbedrijven en ondernemingen in 2022 zal worden afgeschaft; dat 
deze belastingmaatregel vanaf de invoering ervan omstreden was omdat de 
verwachting en realiteit was dat nutsbedrijven deze belasting zouden doorbelasten 
in hun tarieven aan burgers en ondernemers, dat deze doorbelasting de woonlasten 
van de burgers zouden verhogen terwijl de colleges in deze en voorgaande 
raadsperiodes zich altijd hebben voorgestaan dat zij de woonlasten niet zouden 
doen laten stijgen, dat zowel CU als VVD vanaf het begin consequent hebben 
geageerd tegen deze vorm van belasting heffen, dat de afschaffing van deze 
belastingmaatregel al geruime tijd terug is aangekondigd en dit college desondanks 
consequent de keuze heeft gemaakt hierop niet te anticiperen, dat het college 
voornemens is de gederfde inkomsten als gevolg van deze maatregel nu om te 
zetten in een verhoging van de OZB en zo alsnog en direct wil gaan doorberekenen 
aan de burgers en ondernemers in ons dorp; dat de inwoners van onze gemeente en 
de ondernemers de komende jaren door andere tekorten reeds te maken krijgen 
met een significante stijging van de woonlasten Verzoekt het college: in 2022 het 
wegvallen van deze verminderde belastinginkomst (€ 155.000) éénmalig te dekken 
uit de reserves; voor de jaren daarna ruimte in de begroting te vinden om haar 
uitgaven in overeenstemming te brengen met de als gevolg van de afschaffing van 
deze belasting verminderde inkomsten; om bij het overleg met partijen die 
dergelijke belasting afdroegen en hebben doorbelast, de doorberekening van de 
precariobelasting onmiddellijk te doen stoppen en aantoonbaar in mindering te 
brengen op de rekening aan ondernemers en bewoners van ons dorp.

P.J. Verheij Motie is aangehouden

28-jan-20 Raadsvoorstel 
zienswijze af-schaffen 
financiële solidariteit 
Jeugd

t Wethouder Zandvliet zegt toe om na een jaar een evaluatie te geven op de effecten, 
zowel lokaal als regionaal.

D. Zandvliet



12-nov-19 Motie SGP 
Grondstoffenplan

Motie Roept het college op: *Om 2020 als het jaar te gebruiken om doelgroep gericht te 
communiceren, met focus op het verminderen van GFT(E) en oudpapier in het restafval. Het 
inzetten van afvalcoaches een voorbeeld is wat kan bijdragen aan bewustwording en betere 
afvalscheiding. *Scheiding bij hoogbouw maximaal te faciliteren. *Een proef te doen met een 
hogere ophaalfrequentie van PMD. *De raad uiterlijk in november 2020 te informeren over 
de resultaten en indien nodig te komen met een voorstel om in 2021 te voldoen aan de 
doelstelling van maximaal 100 kg/persoon/jaar restafval.
*De hiervoor benodigde middelen te halen uit o.a. de (verwachte) hogere opbrengst van PMD 
als gevolg van gewijzigd beleid van inzameling bij verwerkers, meevallers of andere posten in 
de lopende begroting.

P.J. Verheij opdracht HVC tbv PMD 
is verstrekt , overige 
acties zijn in 
voorbereiding

24-sep-19 Rvrstl aanpassing 
krediet ver-vangende 
nieuw-bouw IKC De 
Twijn

Toez. Warom wijzigen de cijfers van de school wel, maar die van de kinderopvang niet. Wethouder 
Kraijo zegt hierop schriftelijke duiding over de systematieken toe.

A.J. Kraijo is uitgevoerd = 
afgehandeld.

9-jul-19 Raadsvoorstel 
Perspectiefnota 2020

Toez. De portefeuillehouder zegt toe om in de aanpak richting oud en nieuw (vuurwerk en overlast) 
jongeren te willen betrekken en maatregelen te zoeken via een positieve benadering. 

J.G.A. Paans afgehandeld. Aanpak 
vuurwerk in raad dec; 
afgehandeld

26-mrt-19 Oproep tot 
samenwerking in de 
voorbereiding voor de 
aanpassing GRD

Motie Verzoekt het college: Om in de Drechtsteden, in samenwerking met de 6 andere colleges, te 
komen tot:
* een voortvarende start van werkgroepen met trekkers op de thema’s wonen, werk en 
mobiliteit en daarmee vorm te geven aan de uitvoering van de groeiagenda;
* binnen de Drechtsteden gemeenten afstemming te zoeken tussen bestuurders én 
gemeenteraadsleden van de 7 gemeenten met als doel tot een breed gedragen voorstel te 
komen over de rol van de trekkers op regionale dossiers, de coördinatie en het aansporen van 
de uitvoering van de groeiagenda, alsmede het vaststellen van visies en de formele borging 
via de Drechtraad in de geplande aanpassing van de gemeenschappelijke regeling 
Drechtsteden per november 2019. Als startpunt hiervoor kunnen de diverse amendementen 
worden gebruikt. 

J.G.A. Paans afgehandeld. Brief en 
inzet Paans raden dd

19-feb-19 Motie PvdA 
gemeentelijke LHBTI-
beleid Alblasserdam

Motie Verzoekt het college: Uiterlijk in september 2019 met een breed maatschappelijk besproken 
voorstel naar de gemeenteraad te komen waarin LHBTI-beleid wordt vormgegeven.

A.D. Zandvliet is uitgevoerd = 
afgehandeld. Maar de 
uitwerking laat op zich 
wachten door Corona.



22-jan-19 RIB  Beantwoording 
vragen art.35 VVD 
Sporthal

Toez. Wethouder Kraijo zegt toe dat er een notitie inzake de exploitatie van Sporthal Molenzicht 
gemaakt wordt, zodra de nieuwe exploitant meer inzicht in de exploitatiecijfers heeft. 

A.J. Kraijo is uitgevoerd = 
afgehandeld.

22-jan-19 RIB Stand van zaken 
Grondstoffenplan 

Toez. De wethouder zegt toe dat er een overzicht komt waarin de cijfers voor hoog- en laagbouw 
uit elkaar getrokken zijn. 

P.J. Verheij Afgehandeld. In BIO 
gemeld dat dit niet uit 
elkaar te trekken is 
o.b.v. beschikbare 
gegevens. In toek. evt 
wel mogelijk

22-jan-19 RIB Lokale PALT 2019 
(prestatieafspraken 
met Woonkracht 10 
en CombiRaad)

Toez. Wethouder Kraijo zegt toe dat er voor de zomer een discussienota richting de raad komt over 
de invulling van het Wipmolenterrein. Daarnaast wordt een onderzoek naar 
jongerenhuisvesting in de 2e helft van 2019 afgerond. 

A.J. Kraijo afgehandeld

18-dec-18 Raadsvoorstel 
Renovatie 
gemeentehuis en 
omzetting naar Huis 
vd Samenleving

Toez. De wethouder zegt toe dat een 'go/no-go' moment wordt ingebouwd in het proces, conform 
het raadsmemo van 14 december. Definitief besluit over uitwerking en uitvoering plein volgt 
pas in de 2e helft van 2019, zodra er meer duidelijkheid is over de risico's van het huis. De 
raad wordt hierover meegenomen in de voortgangsrapportages. Zodra overschrijding dreigt 
bij de verbouwing van het huis kan de ambitie voor het plein worden bijgesteld.

A.J. Kraijo afgehandeld

18-dec-18 Motie VVD inzake 
opbrengst huidige 
pand bibliotheek

Motie Verzoekt het college: In afstemming met de raad na verwerving van het huidige 
bibliotheekpand door commerciële verkoop van dit pand de hoogst mogelijke financiële 
opbrengst te realiseren;

P.J. Verheij Onder andere 
betrokken bij quick scan 
DOK 12: Loopt nog

13-nov-18 Motie 5a SGP 
Prioritering 
onderhanden werken

Motie Roept het college op: • de raad inzicht te bieden in de planning en voortgang van projecten; • 
daarbij met een voorstel te komen welke prioritering hierin kan worden aangebracht, met 
nog meer focus op de sporen en wagons volgens vastgestelde samenlevingsagenda 2.0; • dit 
alles voor de 1e BURAP 2019

J.G.A. Paans Wordt aan gewerkt. Is 
zo goed als afgerond. 
Raad wordt 
geinformeerd.

13-nov-18 Motie 1 VVD Kruising 
Edison-weg/Kelvinring

Motie Per direct invulling te geven aan verbetering aan de verkeersveiligheid op genoemde kruising 
en de raad hierover te informeren. 

A.J. Kraijo is afgehandeld met een 
RIB: afgehandeld.

13-nov-18 Motie 2a SGP 
Buitenruimte

Motie Roept het college op: • om inzichtelijk te maken welke middelen nuttig zijn om de kwaliteit 
van de buitenruimte van een B naar een B+ te brengen en hierover de raad spoedig te 
informeren in de beoogde BIO; • de CROW-normering in de BIO nader te duiden. 

A.J. Kraijo afgehandeld



13-nov-18 Motie 3a SGP 
Verduurzaming sociale 
woningbouw

Motie Roept het college op: • om parallel aan de uitvoering van de lokale energietransitie juist actief 
het gesprek aan te gaan met Woonkracht 10; • Woonkracht10 te verzoeken om spoedig met 
voorstellen te komen waaruit blijkt dat aan de wens van de raad invulling wordt gegeven. 

A.J. Kraijo afgehandeld

13-nov-18 Motie 4a SGP 
Gebiedsperspectief 
Kinderdijk

Motie Roept het college op: • om zo snel mogelijk, in gezamenlijkheid met gemeente Molenlanden, 
met een (beleids)notitie te komen waarover de raad het gesprek kan voeren om daarna keuze 
te maken die vervolgens als leidraad fungeren voor het gebiedsperspectief Kinderdijk en de 
uitvraag voor het Havengebied.

A.J. Kraijo afgehandeld

25-sep-18 Motie D66 CU 
Verplaatsing 
Camperplaats 
Kinderdijk

Motie Roept het college op * in het verdere onderzoek naar mogelijkheden om Camperplaats 
Kinderdijk te verplaatsen naar Sportpark Souburgh minimaal één andere kansrijke locatie te 
betrekken, bijvoorbeeld Staalindustrieweg/Grote Beer of Liesgras; * de gemeenteraad op de 
hoogte te houden van het verloop van het onderzoek naar kansrijke locaties en te betrekken 
in de afweging om tot een voorkeurslocatie te komen.

A.J. Kraijo afgehandeld

10-jul-18 Motie CDA Buurtsuper 
op de Dirk vd Broek 
locatie Sportlaan

Motie Verzoekt het college: * actief in gesprek te gaan met de eigenaar van de locatie om deze 
locatie in te vullen met een combinatie van functies, waarbij de functies 'ontmoeten'  en 'het 
voorzien in de dagelijkse boodschappen'  gewaarborgd blijven, evt. aangevuld met 
woningbouw; * Ondernemers te motiveren om middels een buurtsuper de commerciele 
bestemming invulling te geven; * Partners te motiveren om invulling te geven aan een 
maatschappelijke functie die de buurtfunctie van de locatie versterkt; * Partners en/of 
ontwikkelaars te motiverne om woningen toe te voegen aan deze locatie. 

A.J. Kraijo afgehandeld



29-mei-18 Toez. De uitwerking van het middengebied in het plan wordt getoetst aan de hand van de 
opgestelde visiedocumenten. - De aandachtspunten van inwoners zullen worden meegegeven 
aan de projectontwikkelaar. - Als onderdeel van de bestemmingsplanprocedure en de 
verantwoording in het bestemmingsplan zal extra aandacht uitgaan naar verantwoording 
rond verkeersintensiteiten waarbij in het bijzonder aandacht uitgaat naar het programma in 
het middengebied. Indien de huidige beoogde functies gehandhaafd blijven zal een vergelijk 
worden gemaakt met een alternatief programma, uitgaande van de woonfunctie. - 
Verkeersveiligheid is een belangrijk thema. In dit kader gaat aandacht uit naar: 1. Het veiliger 
maken van het fietspad op de dijk (vrijliggend op de dijk) 2. Ontsluiting van het gebied. De 
ontsluiting(en) van het gebied zullen op detailniveau in samenspraak met ontwikkelaar 
worden uitgewerkt. - Parkeren/verkeer wordt nader onderzocht en uitgewerkt. Hierbij wordt 
ook gekeken naar mogelijkheden om parkeeroplossingen te bieden voor de directe omgeving. 
- Voordat de werkzaamheden gaan starten wordt een procedure ingericht hoe om te gaan 
met schade (bouwwerkzaamheden terrein/dijkverzwaring). 

A.J. Kraijo open: Loopt nog: 
wachten op plannen 
nieuwe ontwikkelaar

27-mrt-18 Motie D66 Benoeming 
dhr Deetman tot vz 
Commissie toekomst 
Drechtsteden

Motie Roept het college op niet mee te werken aan de activiteiten van de commissie Toekomst 
Drechtsteden totdat de nieuwe raad van Alblasserdam (periode 2018-2022): - geinformeerd 
is; zich over nut en noodzaak van deze te vormen commissie heeft kunnen uitspreken en 
duidelijkheid heeft over de eigen rol in een mogelijk te volgen proces.

J.G.A. Paans afgehandeld

14-nov-17 Motie SGP restauratie 
Molen Souburgh

Motie Roept het college op: De zeer beperkte toegankelijkheid opnieuw bespreekbaar te maken bij 
de eigenaar van de aangelegen polder en toegangsweg; Zich in te spannen om de 
toegankelijkheid te verbeteren/verruimen; Om in samenwerking met de SIMAV het 
beroepsonderwijs bij de uitvoering te betrekken voor bijvoorbeeld leerwerk- of stageplekken.

A.J. Kraijo is uitgevoerd = 
afgehandeld.

27-jun-17 Motie CDA, SGP, PvdA, 
CU, VVD restauratie 
gemeentehuis

Motie Draagt het college op om specifieke verantwoording in de jaarrekening aan de gemeenteraad 
af te leggen over inspanningen en resultaat om de aan de maatschappelijk gebruik 
toerekenbare investering voor de restauratie terug te verdienen; De restauratie zo uit te gaan 
voeren dat maximaal gestuurd wordt op het voorkomen en oplossen van eventuele financiële 
tegenvallers zodat binnen het vastgesteld krediet van 7.937.000 de tatale restauratie van het 
gemeentehuis kan worden gerealiseerd.

P.J. Verheij . Afgehandeld. De raad 
wordt via de 
voortgangsrapportages 
geinformeerd



27-jun-17 Motie CDA, SGP, Pvda, 
CU, VVD, Ontwikkeling 
Raadhuisplein, 
oversteek Haven (incl. 
Trap) en Havenstraat

Motie Draagt het college op om de renovatie van het Raadhuisplein, oversteek Haven (incl trap) en 
de Havenstraat zo uit te gaan voeren dat financiële tegenvallers op kunnen worden gevangen 
door op dat moment de plannen zo aan te passen dat binnen het vastgestelde krediet van 
2.357.000 de totale ontwikkeling van dit gebied kan worden gerealiseerd.

A.J. Kraijo Afgehandeld. Raad 
heeft besluit genomen 
dd nov 2019

27-jun-17 Motie PvdA van 
Treurnis: Onmiddellijk 
stoppen met lozing 
gifstoffen door 
Chemours

Motie Verzoekt het college om al het mogelijke te doen, met alle relevante partijen, om bij de 
provincie erop aan te dringen elke lozing van verontreinigd afvalwater door Chemours te 
beeindigen en indien er geen gehoor aan wordt gegeven, bij de provincie aan te dringen de 
bedrijfsactiviteiten stil te leggen (unaniem aangenomen)

A.J. Kraijo afgehandeld

6-dec-17 Raadsinformatiebrief 
Voortgang acties PFOA 
in de bodem 

Toez. De portefeuillehouder zegt toe na de verkiezing een bio te organiseren waarin de 
sturingsinstrumenten van de raad op dit gebied worden besproken. 

A.J. Kraijo is uitgevoerd = 
afgehandeld.


